
Protokół Nr 165/2023 
z  posiedzenia Zarządu Powiatu w Nidzicy 

w dniu 11 stycznia 2023r. 

 

 W posiedzeniu uczestniczyli: Starosta- Marcin Paliński, Wicestarosta- Paweł Przybyłek,  

Członek Zarządu -Lech Brzozowski, Zbigniew Wernik, Krzysztof Zdziarski oraz Sekretarz 

Powiatu: Iwona Urbanowicz, Inspektor w wydziale Finansowym – Joanna Galska. 

Posiedzenie odbyło się w trybie stacjonarnym. Obrady otworzył i rozpoczął  

Starosta – Marcin Paliński. 

 

Porządek obrad: 

I Wydział Finansowy 
1. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w Nidzicy w sprawie zmian w budżecie powiatu na 2023 

rok. 
 

Ad. I.1 
 

 p. Joanna Galska omówiła projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie zmian w budżecie 
powiatu na 2023 rok zawierający: 

 
1. wniosek Starostwa Powiatowego w Nidzicy o zmiany w planie finansowym jednostki na 2023 

rok zawierający zwiększenie planu dochodów w dziale 801, rozdziale 80120  §2130 o kwotę 
62.280,00 zł oraz zwiększenie planu wydatków w tym samym dziale, rozdziale 80120 o kwotę 
77.850,00 zł wg. następującego wyszczególnienia w: §4210 o kwotę 21.750,00 zł ( z tego wkład 
własny - 4.350,00 zł)  i w §4170 o kwotę 56.100,00 zł ( z tego wkład własny – 11.220,00 zł) . 
Jednocześnie zmniejsza się plan wydatków Starostwa Powiatowego z Nidzicy o kwotę 15.570,00 
zł w dziale 801, rozdziale 80152 §4210 na 20% wkład własny Powiatu.   Jednostka uzasadnia 
zmiany planowaną kontynuacją zadania pod nazwą „Prowadzenie i utworzenie klasy realizującej 
program o profilu cyberbezpieczeństwo i nowoczesne technologie informatyczne w latach 
szkolnych 2021/2022, 2022/2023 oraz 2023/2024 w Liceum Ogólnokształcącym w Zespole 
Szkół Ogólnokształcących w Nidzicy. W związku z powyższym ww. środki zostaną 
przeznaczone na zakup jednolitego ubioru dla 15 uczniów oraz na wynagrodzenia dla osób 
prowadzących zajęcia z uczniami na podstawie umów zleceń. 

Zarząd jednogłośnie przychylił się do powyższego wniosku. 
 

Zarząd nie miał uwag i jednogłośnie podjął uchwałę Nr 165/482/2023 w sprawie 

zmian w budżecie powiatu na 2023 rok stanowiącej załącznik do niniejszego protokołu 

liczbą głosów: głosów: 5– „za”, 0 –„przeciw”, 0 – „wstrzymuje się”. 

 
W dalszej części obrad, p. Starosta Marcin Paliński powiedział, że rozmawiał z p. Dariuszem 

Wółkiewiczem - Dyrektorem ZSZiO w Nidzicy, który poinformował o programie z Urzędu 

Marszałkowskiego dotyczącym doposażenia Szkół Zawodowych w kwocie 500 tyś zł. W ramach 

tego programu można uzyskać 85% dofinansowania a 15% jest to wkład własny. P. Starosta dodał, 

że po konsultacji jest decyzja, aby przygotować wniosek na ten program ponieważ w każdym 

momencie będzie można z niego zrezygnować. Stwierdził, że być może będzie taka sytuacja 

finansowa, która pozwoli nam doposażyć klasy zawodowe, zatem mielibyśmy kolejne doposażenie, 

które wpłynie na proces kształcenia. Na tą chwilę nie trzeba zabezpieczać środków w budżecie, 

trzeba będzie to zrobić dopiero na przełomie czerwca/lipca br.   

p. Lech Brzozowski powiedział, że dobrze, że są takie programy. 

P. Starosta Marcin Paliński powiedział, że na razie są to programy unijne, natomiast za chwilę 

będą programy rządowe, rok będzie ciekawy pod względem inwestycji. Dodał, że z tego też 

wynikają częste wizyty p. Starosty w Olsztynie i w innych miejscach, aby nasz Powiat skorzystał jak 

najwięcej. P. Starosta przypomniał również, że wspólnie z p. Sekretarz zostały podjęte działania 

odnośnie oszczędzania energii elektrycznej, w tym celu odbyło się spotkanie ze wszystkimi 
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pracownikami. Zostały pozliczane wszystkie źródła światła, będziemy starali się wymienić obecne 

świetlówki na energooszczędne, Oznaczać to będzie,  

że zużycie energii spadnie o połowę. P. Starosta dodał, że będziemy starali się skorzystać  

z programu Eko-lux, z którego można pozyskać 50 tyś zł. dotacji z wojewódzkiego Funduszu 

Ochrony Środowiska. Warunkiem otrzymania jest wzięcie 100 tyś zł. pożyczki, aby otrzymać 

dofinansowanie w wysokości 50 tyś. zł. Okres spłaty pożyczki to 2 lata.  Powiedział, że  

ze spełnieniem tego warunku nie będzie problemu.  

  

p. Zbigniew Wernik powiedział, że rozmawiał z p. Wicestarostą na temat drogi Napiwoda – 

Czarny Piec. Zapytał czy to zadanie będzie kontynuowane. 

p. Starosta odpowiedział, że odbyło się spotkanie, ze strony Gminy była pełna zgoda, aby 

dokończyć to zadanie. Natomiast p. Burmistrz na koniec roku poinformował, że nie znalazł 

środków na ten cel. Dodał, że będziemy rozmawiać jeszcze z p. Burmistrzem po Jego powrocie  

z urlopu. P. Starosta podkreślił, że droga będzie zrobiona. Nie możemy pozwolić sobie na to, żeby 

oddać 5 mln zł. P. Starosta dodał, że nie wyobraża sobie, żeby nie dokończyć tej inwestycji.  

p. Zbigniew Wernik zapytał jakiej kwoty brakuje. 

p. Starosta odpowiedział, że mowa jest o 1 mln zł.  

W dalszej części obrad, Członkowie Zarządu omówili temat obiektu na ul. Wyborskiej i braku 

w tym miejscu szatni/łazienki dla dzieci korzystających z obiektu. P. Wicestarosta Paweł Przybyłek 

powiedział, że można byłoby spróbować pozyskać środki z PFRON-u. W odpowiedzi na to 

 p. Starosta poinformował, że w ramach PFRON-u część środków można byłoby pozyskać. Jest 

dostępny program tj. wyrównywanie różnic, z którego to można pozyskać środki w wysokości  

165 tyś. zł, ale nie więcej niż 35% środków. P. Starosta stwierdził jednak, że w takiej wysokości nie 

jest możliwe pobudowanie szatni. Po długiej dyskusji nad tą sprawą, Zarząd ostatecznie 

postanowił, aby przekazać sprawę do rozważenia dla p. Dariusza Wółkiewicza - Dyrektora ZSZiO 

w Nidzicy, który jako dyrektor jednostki powinien zastanowić się nad miejscem, które zostanie 

przeznaczone dla użytkowników tzw. orlika na szatnie i łazienkę.  

 
Wobec wyczerpania porządku obrad, Przewodniczący zamknął posiedzenie Zarządu Powiatu. 

Na tym protokół zakończono.   
 
Protokołowała: 

Inspektor 
/-/Paulina Pokus 

Starosta 
 / - / Marcin Paliński 

Wicestarosta 
 / - / Paweł Przybyłek   
 Członek Zarządu  

               / - / Krzysztof Zdziarski 
Członek Zarządu  

               / - / Lech Brzozowski 
Członek Zarządu  

               / - / Zbigniew Wernik 
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